
Vereycken’s  gennemgang  af
strategisk infrastruktur:
“Israel-Palæstina: Tid til at
gøre vand til et våben for
fred
ikke korrekturlæst

2. april 2024 (EIRNS) – På bloggen Artkarel finder man en
komplet, illustreret gennemgang af den økonomiske geografi,
historie og strategiske infrastrukturforslag for den større
transjordanske region af Karel Vereycken med titlen “[Israel-
Palestine: Time To Make Water a Weapon for Peace]

Link  til  sitet  her
https://artkarel.com/israel-palestine-time-to-make-water-a-wea
pon-for-peace/

Kompendiet,  der  blev  lagt  ud  første  gang  den  21.  marts,
opdateres jævnligt og indeholder nøgleaspekter af LaRouches
Oase-plan.
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